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قـال (عـلیه السـلام) لـما مـرّ بـعض الإخـوة الأنـصار بـضیق: (الـدعـاء یـرد كـید الـظالـمین، 
فـلیدعـوا الله، ولـیلتجئوا إلـى الله ویـدعـوا بـدعـاء الـجوشـن الـصغیر. الـخوف أیـضاً نـعمة 

تلجئ العبد إلى الله وتقربھ منھ وتذكره بعد غفلتھ).  

برخی از انصار در تنگناي شدیدي گرفتار شده بودند. ایشان(عــلیه الســلام) فرمود: «دعا، مکر و 
حیله ي ستمگران را برمی گرداند. خدا را بخوانید، به او پناه ببرید و با دعاي جوشن صغیر از او 
مسئلت کنید. ترس نیز نعمتی است که باعث می شود بنده به خدا پناه ببرد و لذا ترس، او را به خدا 

نزدیک کرده و پس از غفلتش به هوش می آورد». 

ثـم قـال (عـلیه السـلام): (إن شـاء الله شھـر رمـضان ھـذا قـد أوشـكنا أن نـدخـل فـي أیـامـھ، 
فـطلبي مـن جـمیع الأنـصار أن لا یـقصروا فـي قـراءة الأدعـیة والالـتجاء إلـى الله والـتضرع 

إلیھ). 
سپس فرمود: «این ماه رمضان است که به خواست خدا در آستانه ي ورود به آن هستیم. تقاضاي 
من از همه ي انصار این است که در خواندن ادعیه و التجاء به خدا و تضرع و زاري به درگاهش 

کوتاهی نکنند». 
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